



ການແຈ້ງການກ່ຽວກັບການກວດທວນຄືນເບິ່ງເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບໃນອາຍຸຊາວ (20) ປີ
Notification of Age Twenty (20) Eligibility Review

ຊື່ ພະຍາ ທີ່ຢູ່ຂອງລູກຄ້າ

ຊື່ ພະຍາ ທີ່ຢູ່ຂອງຜູ້ຕາງໜ້າຂອງລູກຄ້າ

ກ່ຽວກັບ: ການແຈ້ງການກ່ຽວກັບການກວດທວນຄືນເບິ່ງເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບໃນອາຍຸຊາວ (20) ປີ

ລູກຂອງທ່ານໃນປັດຈຸບັນນີ້ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບໂຄງການຂອງ **Developmental Disabilities Administration (DDA)** (ພະແນກກ່ຽວກັບຄວາມເສັຽອົງຄະດ້ານການຈະເລີນເຕີບໂຕ). ເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຂອງທ່ານນຳພະແນກ **DDA** ຕ້ອງຖືກກວດເບິ່ງຄືນກ່ອນວັນເກີດປີທີຊາວ (20th) ຂອງທ່ານ. ຮາຍຮະອຽດທີ່ພວກເຮົາມີຢູ່ອາດຈະບໍ່ພຽງພໍສຳລັບທ່ານທີ່ຈະດຳເນີນເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບ **DDA** ຂອງທ່ານຕໍ່ໄປພາຍໃຕ້ເງື່ອນໄຂແນວນຶ່ງຂອງເງື່ອນໄຂຕໍ່ລົງໄປນີ້: ຄວາມເສັຽອົງຄະດ້ານມັນສະມອງ, ໂຮກອຳມະພາດທາງສະມອງ, ໂຮກບ້າຫມູ, ໂຮກລະເມີເພີ່ຟັນ, ຫລື ສະພາບໂຮກຈິດ **ຫລື** ສະພາບອື່ນໆທີ່ຄ້າຍຄືກັບຄວາມເສັຽອົງຄະທາງດ້ານມັນສະມອງ. ພວກເຮົາໄດ້ຕິດຕໍ່ຕາຕະລາງຂອງເອກສານບັນທຶກທີ່ຈຳເປັນຕ້ອງມີມາມຳເຜີຍອະບອກໃຫ້ທ່ານຮູ້ຈັກວ່າຮາຍຮະອຽດອັນໃດແດ່ທີ່ຕ້ອງການ.

ທ່ານຕ້ອງໄດ້ເຮັດຫຍັງແດ່?

DDA ຈະຍິນດີທີ່ຈະສົ່ງຫນັງສືໄປຂໍເອົາຮາຍຮະອຽດທີ່ຕ້ອງການສຳລັບການພິຈາະນາເບິ່ງໃໝ່ອັນນີ້. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານຕ້ອງການຢາກໃຫ້ **DDA** ທີ່ຈະສົ່ງຫນັງສືໄປຂໍເອົາຮາຍຮະອຽດ, ກະຮຸນາຂຽນປະກອບໃບຟອມອະນຸຍາດທີ່ຖືກຄັດມານຳຕາມຕໍ່ລົງໄປນີ້:

1. ຂຽນໃສ່ຊື່ຂອງສະຖານທີ່, ຜູ້ໃຫ້ການບໍລິການ, ພະຍາ ສະຖານທີ່ປິ່ນປົວທີ່ພວກເຮົາຈະຮ້ອງຂໍເອົາຮາຍຮະອຽດໃສ່ໃນຟອມອະນຸຍາດໃບນີ້. ຂຽນຮາຍຮະອຽດການຕິດຕໍ່ສຳລັບທຸກໆບ່ອນທີ່ຖືກບິ່ງຢູ່ໃນໃບຟອມອະນຸຍາດ.
2. ເຊັນຊື່ພະຍາໃສ່ວັນທີໃບຟອມອະນຸຍາດທີ່ຖືກສອດໃສ່ມານຳ, ພະຍາ
3. ສົ່ງໃບຟອມກັບຄືນມາຫາ **DDA**.

ແມ່ນຫຍັງຈະເກີດຂຶ້ນຖ້າຫາກວ່າຂ້ອຍບໍ່ຕອບຄຳຮ້ອງຂໍອັນນີ້?

ກະຮຸນາຕອບມາໄວເທົ່າທີ່ຈະໄວໄດ້, ແຕ່ວ່າບໍ່ກາຍເກີນ **90** ວັນກ່ອນວັນເກີດປີທີຊາວ (20th) ຂອງທ່ານ. ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຍິນຂ່າວຈາກທ່ານກ່ອນວັນທີ _____, ພວກເຮົາຈະກວດເບິ່ງເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຂອງທ່ານໂດຍການໃຊ້ຮາຍຮະອຽດທີ່ພວກເຮົາມີໄວ້ໃຫ້ຢູ່ໃນສຳນວນເອກສານລູກຄ້າຂອງທ່ານ. ຖ້າຫາກວ່າມັນບໍ່ມີຮາຍຮະອຽດພຽງພໍເພື່ອຈະຢືນຢັນຄຳຕັດສິນໃນເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບ, ແລ້ວເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຂອງທ່ານສຳລັບ **DDA** ຈະຖືກຕັດໃນວັນເກີດປີທີ **20th** ຂອງທ່ານ.

ຖ້າທ່ານມີຄຳຖາມແນວໃດ ຈົ່ງຕິດຕໍ່ຫາ:

ຊື່	ເລກໂທຣະສັບ	ທີ່ຢູ່ອີເມລ໌
-----	------------	--------------

ໂກບີຂອງກົດຮະບຽບຂອງຣັດທີ່ປົກຄອງເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບ (WAC 388-823) ແມ່ນມີໄວ້ໃຫ້ຕາມການຮ້ອງຂໍ ຫລື ທາງອອນລາຍນີ້ທີ່ <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility>.

ສອດໃສ່ມານຳ: ຕາຕະລາງຂອງເອກສານບັນທຶກທີ່ຈຳເປັນຕ້ອງມີ
ໃບຟອມອະນຸຍາດ (DSHS 14-012)

cc: ສຳນວນເອກສານຂອງລູກຄ້າ

ຕາຕະລາງຂອງເອກສານບັນທຶກທີ່ຈຳເປັນຕ້ອງມີ

ສະພາບຂອງຄວາມເສັຽອົງຄະ	ການວິຈິບໂຮກ	ຜູ້ວິຈິບໂຮກ	ບັນທຶກອື່ນໆ
ຄວາມເສັຽອົງຄະດ້ານມັນສະມອງ (Intellectual Disability)	ຄວາມເສັຽອົງຄະດ້ານມັນສະມອງ (Intellectual Disability)	ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດ, ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ໂຮງຮຽນຢັ້ງຢືນໃນວິຊາຕົ້ນ ຫລື ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດຈາກໂຮງຮຽນອື່ນ ທີ່ຖືກຢັ້ງຢືນໂດຍສະມາຄົມຂອງໂຮງຮຽນທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາແຫ່ງຊາດ	ໃບລາຍງານໂຮກຈິດຄົບຖ້ວນລວມທັງຄະແນນ Full Scale IQ ຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກໍານົດ, ແລະ ຄະແນນການສອບເສັຽຄວາມຊໍານານໃນການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກໍານົດ.
ສະມອງພິການ (Cerebral Palsy)	ໂຮກສະມອງພິການ (Cerebral Palsy) ພາວະແອນອາອໍາມະພາດ (Quadriplegia) ອໍາມະພາດເຄິ່ງສ່ວນ (Hemiplegia) ອໍາມະພາດສ່ວນດຽວ (Diplegia)	ທ່ານໝໍທີ່ມີໃບປະກາດ	ອາກາມກ່ອນອາຍຸ 3 ປີ, ແລະ ຮາຍຮະອຽດທີ່ຊີ້ມອູຄວາມຕ້ອງການສໍາລັບຄວາມຊ່ວຍເຫລືອທາງຮ່າງກາຍໂດຍກົງປະຈຳວັນໃນສອງຈໍາພວກ ຫລື ຫລາຍກວ່າ (ການເຂົ້າຫ້ອງນໍ້າ, ການອາບນໍ້າ, ການກິນອາຫານ, ການນຸ່ງເຄື່ອງ, ການເຄື່ອນໄຫວໄປມາ, ຫລື ການສື່ສານຕິດຕໍ່).
ໂຮກລົມບ້າຫມູ (Epilepsy)	ໂຮກລົມບ້າຫມູ ຫລື ໂຮກຊັກດິນ (Epilepsy or Seizure disorder)	ທ່ານໝໍໂຮກປະສາດທີ່ຖືກຢັ້ງຢືນໂດຍຄະນະກັມມະການ	ການວິຈິບໂຮກທີ່ຖືກອົງໃສ່ປະວັດການພະຍາບານ ແລະ ການກວດເບິ່ງໂຮກປະສາດ, ການຢັ້ງຢືນຈາກທ່ານໝໍ ຫລື ທ່ານໝໍໂຮກຈິດກ່ຽວກັບການຊັກບ້າຫມູທີ່ຄວບຄຸມບໍ່ໄດ້ ແລະ ເກີດຂຶ້ນຕະລອດມາ ຫລື ເກີດຂຶ້ນເປັນປະຈຳ, ແລະ ການກວດເບິ່ງຄວາມຊໍານານໃນການປັບຕົວຊຶ່ງສະແດງໃຫ້ເຫັນການມີຂອບເຂດຈຳກັດຮ້າຍແຮງໃນການທໍາງານການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກໍານົດ.
ໂຮກລະເມີເຜີ້ຜັນ (Autism) (per DSM-IV)	ໂຮກລົມບ້າຫມູ ຫລື ໂຮກຊັກດິນ (Autism or Autistic Disorder) Per 299.00 in DSM-IV-TR	ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດ, ຜູ້ຝຶກຫັດນາຍຫມໍລົງທະບຽນທີ່ກ້າວຫນ້າ (ARNP) ທີ່ພົວພັນນໍາໂຮກລະເມີເຜີ້ຜັນ ຫລື ສູນກາງພັດທະນາ ຫລື ຄະນະກັມມະການຢັ້ງຢືນ: ທ່ານໝໍໂຮກປະສາດ, ທ່ານໝໍໂຮກຈິດ, ຫລື ທ່ານໝໍຢືນຢົວເດັກເຮືອງການເຕີບໂຕ ແລະ ການປະພຶດ	ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຄົບຖ້ວນ DSM IV ທີ່ສອດຄ່ອງນໍາກົດເກນຂອງການກວດວິຈິບທຸກໆຢ່າງ, ຫລັກຖານຂອງການຊັກຊ້າ ຫລື ການທໍາງານທີ່ຜິດປົກກະຕິກ່ອນອາຍຸ 3 ປີ ໃນຄວາມຊໍານານທາງສັງຄົມ, ພາສາ, ການຕິດຕໍ່ສື່ສານ ຫລື ການຫລິ້ນທີ່ເປັນສັນຍາລັກ ຫລື ການວາດພາບ, ແລະ ການກວດເບິ່ງຄວາມຊໍານານໃນການປັບຕົວຊຶ່ງສະແດງໃຫ້ເຫັນການມີຂອບເຂດຈຳກັດຮ້າຍແຮງໃນການທໍາງານການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກໍານົດ.
ໂຮກລະເມີເຜີ້ຜັນໄປທົ່ວທຶບ (Autism Spectrum Disorder) (per DSM-V)	ໂຮກລະເມີເຜີ້ຜັນໄປທົ່ວທຶບ (Autism Spectrum Disorder 299.00) Per DSM-5 ລວມທັງຮະດັບຄວາມຮ້າຍແຮງ 2 ຫລື 3 ໃນທັງສອງແຖວຕັ້ງ	ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດ, ຜູ້ຝຶກຫັດນາຍຫມໍລົງທະບຽນທີ່ກ້າວຫນ້າ (ARNP) ທີ່ພົວພັນນໍາໂຮກລະເມີເຜີ້ຜັນ ຫລື ສູນກາງພັດທະນາ ຫລື ຄະນະກັມມະການຢັ້ງຢືນ: ທ່ານໝໍໂຮກປະສາດ, ທ່ານໝໍໂຮກຈິດ, ຫລື ທ່ານໝໍຢືນຢົວເດັກເຮືອງການເຕີບໂຕ ແລະ ການປະພຶດ	ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຄົບຖ້ວນ DSM-V ທີ່ສອດຄ່ອງນໍາກົດເກນຂອງການກວດວິຈິບທຸກໆຢ່າງ, ຫລັກຖານຂອງການຊັກຊ້າ ຫລື ການທໍາງານທີ່ຜິດປົກກະຕິກ່ອນອາຍຸ 3 ປີ ໃນຄວາມຊໍານານທາງສັງຄົມ, ພາສາ, ການຕິດຕໍ່ສື່ສານ ຫລື ການຫລິ້ນທີ່ເປັນສັນຍາລັກ ຫລື ການວາດພາບ, ແລະ ການກວດເບິ່ງຄວາມຊໍານານໃນການປັບຕົວຊຶ່ງສະແດງໃຫ້ເຫັນການມີຂອບເຂດຈຳກັດຮ້າຍແຮງໃນການທໍາງານການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກໍານົດ, ແລະ FSIQ ຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານອື່ນນຶ່ງ ຫລື ຫລາຍກວ່ານັ້ນທີ່ຕໍ່ກວ່າກໍານົດ – ຫລື – ສອດຄ່ອງນໍາກົດເກັນທຸກໆຢ່າງສໍາລັບໂຮກ Autistic Disorder 299.00, DSM-IV .
ໂຮກປະສາດແນວອື່ນ ຫລື ສະພາບແນວອື່ນທີ່ຄ້າຍຄືກັນກັບຄວາມເສັຽອົງຄະດ້ານມັນສະມອງ	ຄວາມຜິດປົກກະຕິທາງໂຮກປະສາດ ຫລື ກັມມະພັນເປັນທີ່ຮູ້ຈັກວ່າກໍ່ໃຫ້ເກີດມີຄວາມຂາດເອີນໃນຄວາມຊໍານານທາງແນວຄິດ ແລະ ການປັບຕົວ	ທ່ານໝໍທີ່ມີໃບປະກາດ	ຄະແນນ Full Scale IQ ຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າ 1.5 ຢ່າງຕໍ່ກວ່າກໍານົດ, ແລະ ຄະແນນການສອບເສັຽຄວາມຊໍານານໃນການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກໍານົດ.

ຫມາຍເຫດ: ໃບຟອມໃບນີ້ແມ່ນການຊີ້ນໍາທີ່ໄປເທົ່ານັ້ນ ແລະ **DDA** ອາດຈະຕ້ອງການຮາຍຮະອຽດ ຫລື ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເພີ່ມເຕີມອີກ. ເອກສານບັນທຶກອັນນີ້ເປັນບາດກ້າວທໍາອິດໃນການພິຈາະນາເບິ່ງເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບ. ເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຂອງ **DDA** ຈະຖືກພິຈາະນາເບິ່ງໂດຍອົງຕາມກົດຫມາຍ **Chapter 388-823 WAC**.